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U općini Vidovec u tijeku su brojne investicije, a posebno je radno na državnoj cesti 

D35. Jedan od najvećih projekata koji je trenutno u realizaciji je izgradnja kanalizacije 

vrijedna 55 milijuna kuna, a kako je upravo na dijelu dionice D35 završena, kreće 

sanacija prometnice koja će biti presvučena novim kolničkim asfaltom.  

Kako napreduju radovi provjerili su u utorak saborski zastupnik Anđelko Stričak,  

rukovoditelj poslovne jedinice Hrvatskih cesta Varaždin Davor Bobičanec te općinski 

načelnik Bruno Hranić. 

Uz sanaciju ceste, Općina Vidovec pripremila je i projekte za izgradnju nogostupa uz 

već postojeću biciklističku stazu s ciljem veće sigurnosti na ovoj prometnoj dionici. 

„Ujedno ćemo riješiti i oborinsku odvodnju, za što su sredstva osigurana od strane 

Hrvatskih cesta. Također, uz nogostupe i biciklističku stazu podići ćemo razinu 

sigurnosti i za pješake i za bicikliste, a upravo nam je sigurnost najbitnija na ovoj 

dionici. Postavili smo i semafor ispred Područne škole Nedeljanec, gdje je gust promet 



i gdje smo imali nekoliko prometnih nezgoda, srećom s manjim posljedicama. 

Zahvaljujući Hrvatskim cestama i ta je investicija od 250 tisuća kuna realizirana. Uz to, 

postavili smo nekoliko semafora kod Osnovne škole u Vidovcu, a zadnji je postavljen 

prošli tjedan“, rekao je načelnik Vidovca Bruno Hranić te dodao kako je osvijetljeno i 

nekoliko pješačkih prijelaza.  

„Sve te investicije potvrđuju našu izuzetno dobru suradnju s Hrvatskim cestama - 

Ispostavom Varaždin, a svakako je važno istaknuti veliki angažman saborskog 

zastupnika Anđelka Stričaka koji se uvijek spreman pomoći“, naglasio je Hranić.  

Saborski zastupnik Stričak posjetio je da se na području Varaždinske županije planira 

čak sedam aglomeracija, od kojih su dvije u tijeku, aglomeracije Varaždinske Toplice i 

Varaždin.   

„U sljedećih mjesec dana državna cesta D35 bit će presvučena novim kolničkim 

asfaltom i tim činom završiti ćemo dio priče oko izgradnje aglomeracije na državnoj 

cesti u Vidovcu. Kada govorimo o Općini Vidovec, nikad, ni u jednom mandatu ijednog 

načelnika, nije bilo toliko investicija kao sad u mandatu gospodina Hranića i njegovog 

tima; od izgradnje aglomeracija, uređenja cesta, izgradnje novog dječjeg vrtića, 

gradnje Etno kuće u Domitrovcu. Ovaj je mandat kolega Hranić sa svojim suradnicima 

proveo u projektima, a projekti su bitni za kvalitetu života naših građana jer upravo oni 

će to koristiti“, rekao je Stričak. 

Kada se govori o važnim budućim investicijama u Vidovcu, važno je spomenuti i 

izgradnju brze ceste Varaždin - Ivanec - Lepoglava.  

„Za sada su izrađena sve studije, ishođena lokacijska dozvola i radi se na ishođenju 

građevinske dozvole. Ta izgradnja je predviđena u četiri etape. Nadam se da ćemo do 

kraja ove godine uspjeti ishoditi građevinsku dozvolu za prvi dio između Varaždina i 

Cerja Tužnog i da bi već iduće godine mogli početi s izgradnjom tog dijela. Vrijednost 

radova procijenjena je na 100 milijuna kuna“, kazao je saborski zastupnik.  

Davor Bobičanec, rukovoditelj poslovne jedinice Hrvatskih cesta Varaždin, rekao je da 

će se u sklopu aglomeracije Varaždin nakon položenih kanalizacijskih cijevi sanirati 

državna cesta D35 novim habajućim slojem u kompletnoj širini od rubnjaka do rubnjaka 

s biciklističkim trakama. 



„Molimo građane za strpljenje jer se radovi moraju tehnički i ispravno izvesti i nakon 

toga obnovit će se kolnik kako bismo slijedećih 15 godina imali jednu kvalitetno 

obnovljenu kolničku konstrukciju ceste“, rekao je Bobičanec te dodao da Hrvatske 

ceste rade i na izradi projektne dokumentacije za rekonstrukciju raskrižja i izgradnje 

rotora za buduću industrijsku zonu nakon benzinske pumpe u Vidovcu.  

 



 



 



 

 



 



 

 

 

 


